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Адрес Romexpo Exhibition S.A. 
CER Glass Exhibition 
65-67 Marasti Blvd. 
PO 32-3 
71331 Bucharest

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Romexpo SA - the largest and the most experienced Romanian organizer of international fairs and exhibitions with a total exhibiting area of over
100.000 square of wich 55,000 sq.m indoors and 45,000 sq.m outdoors; Fair: Cer Glass - the largest Romanian International Exhibition of Products
Technologies, Machinery and Equipment for Ceramics, Glass and Porcelain Industries in ROMEXPO Exhibitions Centre - Bucharest International Fair,
Romania. Products Glass, porcelain and ceramic products; row materials for ceramic, glass and porcelain industry; machinery & equipment for glass,
ceramic and porcelain industry; glass furniture; consultancy for glass&ceramic products; literature, books, publication for glass, ceramic and porcelain
products. Romexpo Exhibition S.A. Country: Romania City: Bucharest Location: ROMEXPO Exhibitions Center - Bucharest International Fair,
Romania. Rotation: annually

Company Profile of Romexpo Exhibition S.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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